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Milí Přívozáci, dovolte mi touto cestou 
Vás pozdravit a informovat o dění 

v naší malebné obci.  
Těší mě, že komise zastupitelstva obce 

se shodla na podobě přístavby mateřské 
a základní školy, která bude, jak doufám, 
provedena v místě současné stavby ne -
vyhovující tělocvičny v areálu mateřské 
školy. Zastupitelstvo obce projekt schvá-
lilo, a tedy nebude dále tolerovat stav, kdy 
se jeden ročník školy učí ve školní jídelně. 
Objektivně musím přiznat, že jsou i zastu-
pitelé, kteří projekt realizovat nechtěli a ar-
gumentovali různými důvody. Já věc vidím 
jinak. Obec musí mít vizi, budoucnost 
a potřebuje kvalitní školu a své osobní 
zájmy nemohu jako zastupitel stavět nad 
zájem obecný. I proto jsem uzavřel dohodu 
s obcí Krhanice o zajištění vzdělávání na 
druhém stupni ZŠ v Krhanické škole. Na-

bízela se nám ještě možnost si tuto službu 
zajistit nákladem nejméně 9 000 000 Kč 
jednorázově a několika set tisíci ročně 
u Města Jílové. Krhanice nám službu 
nabídly v malé škole rodinného typu 
a zdarma. Pro mě jasná volba. Poplašné 
zprávy, že dohoda uzavřela možnost umís-
tit své dítě do jiné školy, třeba i jílovské, 
jsou liché. Školský zákon jasně říká, že 
rodič má právo si školu vybrat. O tom, zda 
dítě bude přijato či nikoliv, rozhoduje ředi-
tel/ka školy. 

Byla provedena oprava parkoviště před 
obecním úřadem. Pro návštěvníky bylo 
značně nekomfortní vystupovat do bahna 
a přejíždět vozidly výmoly před parkoviš-
těm. Vzhledem k důkladné armatuře, která 
byla použita, doufám, že oprava vydrží. 
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Masopust 2023 
Je třetí lednová neděle, 
ke garážím, kde je běžně 
uložena obecní technika, 
se pomalu trousí podivně 
ustrojené postavičky.  

Tento jev jsme vlivem 
Covid-19 nemohli dva roky 
po sobě spatřit. Tentokrát ale 
techniku nahradily masky 
mířící na tradiční Přívoz -
ský Masopust. Díky chlapům 
zajišťující technické práce 
v obci, bylo možné se sejít 
ve vytopené garáži a posilnit 
se malým občerstvením. Po 
deváté hodině se dostavila 
živá muzika vedená zná-
mým a oblíbeným Pepou 
Roubíčkem ze Žampachu.  
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Obecní rada jednala v období od minulé uzávěrky Přívozského 
čtvrtletníku celkem 4x. 

Mimo jiné bylo projednáno a schváleno: 
• Projednána 2. změna rozpočtu 2022. 
• Projednán návrh rozpočtu na rok 2023. 
• Schválena odměna ředitelce ZŠ a MŠ.  
• Doplněn zápis rady obce č. 1. 
• Schválen pronájem obecního pozemku p.č. 229/256 a části po-

zemku p.č. 229/12, vše k.ú. Hostěradice, ev. č. 61.  
• Projednána žádost o poskytnutí finanční podpory z rozpočtu obce 

Kamenný Přívoz pro podporu činnosti Alternativa středočeské 
D3, z.s. 

• Projednán záměr na FVE na obecních objektech: ZŠ, OÚ, obecní 
dům čp. 91 a klubovna SDH Kamenný Újezdec. A dále uložila 
starostovi prověřit umístění 5. FVE na objekt TJ Tatranu KP. 

• Schválena žádost o sponzorský dar na rok 2023 pro Spolek zdra-
votně postižených a seniorů ve výši 15 000 Kč. 

• Projednána a schválena „Směrnice k inventarizaci majetku a zá-
vazků č. 1/2023“. 

• Schválena a ustanovena inventarizační komise. 
• Přijato oznámení TJ Bohemians Praha oddílu slalomu a sjezdu 

o pořádání akce „Divoká voda“ ve dnech 25. a 26. 3. 2023 s cílem 
v naší obci na náplavce.  

• Schválena žádost „Záchranné brigády kynologů Praha“ o osvo-
bození od místních poplatků ze psů na rok 2023. 

• Schválena smlouva o spolupráci při tvorbě, aktualizaci a správě 
DTM (digitální technické mapy) Středočeského kraje. 

• Rada obce se seznámila s kronikou a vyslovuje kronikářce paní 
Boženě Splavcové pochvalu. 

• Schválen jednotný zápis do MŠ i ZŠ Kamenný Přívoz dle novely 
zákona Lex Ukrajina IV (zákon č. 67/2022 Sb.). 

• Schválena dohoda o vytvoření společného školského obvodu se 
ZŠ Krhanice. 

• Schváleno výběrové řízení na dodavatele stravy pro seniory. 
• Schválen finanční dar na dětský maškarní ples ve výši 5000 Kč. 
• Schválen dar pro aktivní členy JSDH ve výši aktuálních ročních 

místních poplatků obce Kamenný Přívoz (rok/člen).   
• Předložen plán řádných zasedání zastupitelstva na 7. 3., 7. 6., 7. 9., 7. 12.  
• Schválen nákup elektronické úřední desky od společnosti DigiDay. 

v hodnotě 178.500 Kč bez DPH. 
• Schváleno odstranění lípy u ZŠ na základě posudku Vojtěcha 

Plechače, Dis. společnost Stromopro, který zhodnotil lípu jako 
neperspektivní a doporučil jí vzhledem k umístění odstranit.  

 
Zastupitelstvo obce – veřejná zasedání zastupitelstva obce se 

uskutečnila 2x 
• Mimo jiné bylo projednáno a schváleno: 
• Kontrola usnesení ustanovujícího ZO. 
• Schválen pracovně právní poměr zastupitelů Boženy Splavcové 

v rozsahu 160 hodin ročně a Václava Charváta v rozsahu 160 ho din 
ročně. 

• Neschválen prodej pozemku p.č. 227/42, k.ú. Kamenný Přívoz 
o rozloze 263 m2, za cenu 500 Kč za m2, vlastníkům RD č.p. 82, 
k.ú. Kamenný Přívoz. 

• Schválen prodej části pozemku p.č. 642/3 k.ú. Kamenný Přívoz, 
kdy se jedná o část 32 m2, dle GP č. 1633-32/2022, zde označen 
č. 642/3b, p. J.CH. za cenu 500 Kč za m2. 

• Neschvaluje prodej pozemku p.č. 229/120 k.ú. Hostěradice o roz-
loze 228 m2, za cenu 500 Kč za m2, majiteli rekreačního objektu 
ev.č. 191.  

• Zastupitelstvo obce Kamenný Přívoz se usneslo, že lesy ve vlast-
nictví obce, až na odůvodněné výjimky nebude zcizovat. 

• Schváleno uzavření smlouvy o dílo se společností PKbau, s.r.o., 
se sídlem Dolní 141, Světlá nad Sázavou, na realizaci úpravy pro-
stranství přechodu mezi ZŠ a MŠ za cenu 1 111 000 Kč bez DPH. 

 

• Schválena 2. změna rozpočtu obce pro rok 2022. 
• Schválen rozpočet obce pro rok 2023. 
• Schváleno zvýšení ceny vodného od 1. 1. 2023 a stanovena cena 

na 61,70 Kč/m3 včetně DPH. 
• Schváleno vytvoření fondu obce na obnovu vodovodů a kanali-

zací a stanoveny zásady pro tvorbu a čerpání Fondu financování 
obnovy vodovodů a kanalizací obce Kamenný Přívoz. A pověřilo 
starostu obce zřízením zvláštního bankovního účtu, kam budou 
tyto účelové prostředky alokovány a pověřuje jej k převedení po-
čátečního vkladu ve výši 500 000 Kč z rozpočtu obce na tento 
účet.  

• Schválena novace smlouvy mezi obcí Kamenný Přívoz a společ-
ností VIS, a.s. s podmínkou, že tato bude uzavřena až poté, co 
orgán ochrany přírody ORP Černošice vydá souhlasné stanovisko 
ke změně účelového určení pozemku p.č. 512/1 k.ú. Kamenný 
Přívoz, kde má být stavba podzemního vodojemu umístěna. 
Popřípadě, kdy bude sjednán prodej s vlastníkem pozemku 
p.č. 457/5 k.ú. Kamenný Přívoz a dotčené orgány ORP Černošice 
vydají závazné stanovisko ke změně účelového určení pozemku 
a že zde může být stavba VDJ umístěna. 

• Schválena vnitřní směrnice č. 1 o zadávání veřejných zakázek 
malého rozsahu s úpravami limitů v čl. 6 odst. 1: pro starostu/ 
místostarostu 150 000 Kč bez DPH, v čl. 5 pro radu obce 750 000 Kč 
bez DPH a úpravou v čl. 4 následovně: Zadavatel vyzve osobně 
nebo písemně minimálně 3 zájemce o předložení nabídky.  

• Schválena veřejnoprávní smlouva s Posázavím, o.p.s. 
• Schváleno pověření místostarostky obce jako zastupitele odpo-

vědného za územní plán. 
• Schváleno uzavření smlouvy se společností VERTIKO, s.r.o. na 

sanaci skalního masivu za ZŠ v Kamenném Přívoze za částku 
389.916 Kč. 

• Schválen nový jednací řád zastupitelstva obce. 
• Neschválení plánovací smlouvy na lokalitu Z3-9 u kostela 

sv. Ludmily. 
• Schválena obecně závazná vyhláška obce Kamenný Přívoz, kte-

rou se mění obecně závazná vyhláška obce č. 1/2021 o stanovení 
obecního systému odpadového hospodářství. 

• Schválena obecně závazná vyhláška č. 1/2023 o stanovení části 
společného školského obvodu ZŠ Krhanice pro 2. stupeň. 

• Schváleno navýšení příspěvku na obědy pro seniory a osoby se 
ZTP a ZTP/P ze strany obce na 70 Kč/oběd od 1. 4. 2023. 

• Schváleno zvýšení odměny radním obce na 6000 Kč od 1. 4. 2023. 
• Schváleny rekonstrukce místních komunikací 104c a 061c spo-

lečností Machido s.r.o., za cenu 1 820 833 Kč bez DPH. 
• Neschváleno vypracování dlouhodobého plánu rozvoje obce 

v oblasti školství včetně vyčíslení finančních nákladů. 
• Schválena studie společnosti SKVADRA ARCHITEKTI pro vý-

stavbu nové budovy ZŠ a MŠ místo stávající tělocvičny. 
• Schváleno přijetí daru (pozemku p.č. 621/17 k.ú. Kamenný Pří-

voz) s tím, že za tento dar bude odpuštěn poplatek za připojení 
ke kanalizaci a vodovodu ve prospěch nemovitosti č.p. 45 Ka-
menný Újezdec. 

• Obec Kamenný Přívoz trvá na svém požadavku dovést s dálnič-
ním tělesem D3 vodovod do části Hostěradice a zajistit napojení 
na místní síť, kterou zde zbuduje obec KP svým nákladem a bez-
podmínečně. 

• Schváleno navýšení příspěvku na provoz TJ TATRAN od roku 2023 
ve výši 150 000 Kč. 

• Neschváleno vypracování Plánu rozvoje obce na roky 2023–2026 
z důvodu platnosti stávajícího 2020-2025. 

 
Zápisy a usnesení ze zasedání zastupitelstva a rady obce jsou 
zveřejněny v odkazu „Dokumenty“ na webových stránkách 
obce: www.kamennyprivoz.cz 

 
Eva Drahošová, místostarostka 

Informace o jednání rady a zastupitelstva obce
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Editorial starosty 
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 Zarazila mě reakce na sociálních 
sítích, kde se ozvalo několik osob ne-
schopných hledat v katastru nemovi-
tostí, které kritizovaly obec za to, že 
opravila své parkoviště, ale neopravila 
most přes Sázavu. Co budou chtít opra-
vit příště? Svůj dvorek? Jednou pro 
vždy: Obec není vlastníkem ani mostu, 
ani přilehlé komunikace. 

Na jaře nebo v létě provedeme rov-
něž důkladnou opravu dvou komuni-
kací. Jedna vede ke klubovně hasičů 
SDH, která se jako místo stává přiro -
zeným kulturním centrem obce a druhá 
je v Hostěradicích, proti bývalému do-
movu důchodců. V plánu máme každý 
rok provést důkladnou, generální úpra -
vu nejméně dvou komunikací a zajistit 
projektovou dokumentaci na opravy 
dalších cest. 

Jak bylo avizováno, máme nového 
velitele jednotky SDH. Jmenován byl 
pan Petr Kadeřábek a zahájil omla -
zování jednotky tak, aby byla akce-
schopná. Právě kombinaci zkušeností 
starších hasičů a nadšení těch mladých, 
považuji pro obec za velmi užitečnou. 
A jelikož jsem sám hasič a člen jed-
notky, můžu si i jako starosta pohlídat, 
aby vše fungovalo, jak má. A zatím 
nemám výhrad, naopak samou chválu. 
O tom, jak je naše jednotka kvalitní 
svědčí i fakt, že o ni má zájem i jeden 
občan až z Chocerad.  

O sanaci skalního masivu za ZŠ Vás 
informujeme v tomto zpravodaji. Z dů-
vodu zvýšení bezpečnosti našich dětí 
budou započaty práce na úpravě pře-
chodu mezi ZŠ a MŠ.   

Ohledně plánů budoucích jsem před-
ložil ORP Černošice projektovou do -

kumentaci na stavbu chodníku mezi 
spodní částí obce a Kamenným Újezd-
cem a požádal o vydání stavebního po-
volení. Jestli schvalovací proces zabere 
ORP Černošice opět „pouhé“ 3 roky, 
jako v případě povolování úpravy pře-
chodu pro chodce shora uvedené, tak se 
realizace dočkám snad ještě jako sta-
rosta obce.  

Pro ty, co nemají čas potkat starostu 
osobně, jsem založil instagramový účet 
starostaprivoz. Jelikož tento je čistě 
soukromým, informuji zde o dění 
v obci s lehkou dávkou humoru, občas 
na hraně GDPR, ale pravdivě a věcně. 
Komu se to nelíbí, nemusí jej navště-
vovat. Ale mohu slíbit, že se zde roz-
hodně nebudu snižovat k tomu, čeho se 
dopouštějí jiní vůči mně a obci ve stínu 
anonymity sociálních sítí.  

Radek Vokál, starosta

Jak plyne čas, vše se blíží ke svému konci. 
Nejen my lidé, ale i věci, které nás pro -
vázely celý život, a o kterých jsme byli 
přesvědčeni, že jsou věčné, mají svojí ži-
votnost. Takto se naplnil čas našeho více 
než sto let starého mostu přes řeku Sázavu. 

V roce 2025 by měl vlastní, tedy Středo-
český kraj, most strhnout a zbudovat nový. 
Tato technicky náročná operace by měla 
trvat okolo jednoho roku. Konečnou podobu 
mostu neznáme a přesně ji nezná ani vlast-
ník. Co se však změní jistě, můžeme s jistou 
dávky nejistoty, sdělit už dnes. Vozovka na 
mostě bude rozšířena, lávka pro pěší bude 
jen jedna, ale širší. Za mostem směrem ke 
sv. Ludmile bude vyveden chodník. S paní 
místostarostkou jsme prosadili, oproti pů-
vodnímu plánu chodník delší a doufáme, 
že se podaří zpřístupnit hřbitov z tohoto 
chodníku starou hřbitovní branou. Stinnou 
stránkou je, že prodloužení chodníku bude 
muset obec zaplatit ze svého rozpočtu, ale 
na straně druhé považuji za skvělé, že povo-
lovací a plánovací řízení provede investor na 
své náklady. 

Tedy sbohem moste mého mládí. Snad 
ten nový bude sloužit stejně dlouho 
a stejně dobře jako jsi sloužil ty. 

Radek Vokál, starosta

Sběr baterií   Společnost  ECOBAT informuje o výsled    cích 
    sběru baterií za rok 2022. Na 28 tisících 

sběrných místech se nashromáždilo celkem 1915 tun použitých baterií. 
V porovnání s předcházejícím rokem se sice jedná o mírný pokles, ale 
ten patrně nastal důsledkem uvědomělejšího hospodaření spotřebitelů 
s bateriemi. Nejběžnější vytříděnou baterií je ta tužková. V loňském roce 
se jich vytřídilo tolik, že na každého Čecha připadne 7 kusů baterií ve-
likosti AA. Změna v přístupu spotřebitelů ke třídění baterií se projevila 

v nárůstu sběru baterií z ručního nářadí a elektrokol. 
Nejaktivnější jsou lidé z kraje Vysočina, Jihomorav-
ského a Středočeského kraje. Pozadu nezůstává ani 
Praha.                                        Martina Vokrouhlíková

Rekonstrukce mostu v Kamenném Přívoze 

Ekologie
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Nový obecní  
traktor 
Rádi bychom Vás informovali, že 
i z Vašich prostředků, za nemalé fi-
nanční pomoci Středočeského kraje, 
obec zakoupila, nový traktor KIJOTI. 
Ten minulý sloužil přes 40 let a shodou 
okolností se vážně porouchal několik 
měsíců před tím, než obec převzala 
nový. Traktor je vybaven řadou příslu-
šenství, má radlici na odklízení sněhu, 
posypový rozmetač, přední nakladač, 
žací příkopové rameno a zadní mulčo-
vač. Obsluha je velmi pohodlná a pro-
voz úsporný. Při sněhových přívalech 
v lednu tohoto roku prošel zatěžkávací 
zkouškou a osvědčil se na výbornou. 

Využíváme ho při úklidu obce, pro-
hrnování sněhu a díky jeho schopnos-
tem i na drobné stavební práce a údržbu 

místních komunikací. Věříme, že bude 
obci sloužit co nejdéle. 

Ovšem organizaci práce a náladu 
nám kazí „stávkující“ vozidlo multicar. 

Ale snad jsou jeho vrtochy již vyřešené 
a bude sloužit další léta ku prospěchu 
obce. 

Eva Drahošová, místostarostka obce 

Sanace  
skalního  
masivu  
za ZŠ 
Historie naší školy se začala 
psát roku 1863, kdy se naši 
předkové rozhodli ji vystavět 
na kopečku u skalního masivu. 
A tak jako všude v naší obci, jež 
dostala příznačný název Ka-
menný Přívoz, se zub času pro-
jevil významnou erozí a školní 
budovu ohrožoval pádem kusů 
skal a sesuvem zeminy. Vzhle-
dem k okolnostem, již minulé 
vedení obce zajistilo vypra -
cování odborného posouzení 
statiky a v letošním roce byla 
provedena sanace společností 
VERTIKO, s.r.o. za cenu nece-
lých 300 000 Kč.  

Při sanaci byl masiv očištěn, 
zajištěn závrtovými tyčemi 
o dél ce 3 m a dále spárován tak, 
aby zajistil bezpečné užívání 
naší školy na další desítky let.  

Eva Drahošová, 
místostarostka obce
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napsali nám

Spousta lidí v Kamenném Přívoze 
má potíže s hranicemi svého po-

zemku. Historická oplocení nebo zdi 
nesedí se záznamy u katastrálního 
úřadu. Chtěl bych upozornit, že ná-
prava nemusí být snadná ani rychlá. 
Uvedu příklad jedné konkrétní akce, 
která stále ještě probíhá. Příběh je 
možné velmi přesně rekonstruovat 
z veřejně dostupných informací, pří-
padně z vyžádaných dokumentů (co 
mám, také rád poskytnu).  

Na podzim roku 2020 byl na zasedání 
zastupitelstva představen problém, kdy 
jedna rodina má připlocených 35 m2 
obecního lesa. Ale zároveň vede přes je-
jich zahradu obecní cesta, která zabírá 
asi 100 m2. Rodina se dohodla s obcí, že 
se pozemky přeměří a obě přesahující 
části pozemků se vymění. Zastupitelstvo 
s touto směnou jednomyslně souhlasilo, 
takže řešení mělo být snadné. Proto bylo 
překvapivé, jaké věci následovaly.  

Někdo akční z obce nechal pozemky 
zaměřit, vypracoval směnnou smlouvu 
a návrh na vklad. Stačilo už jen zaplatit 
správní poplatek a zajít s lejstry na ka-
tastr.  

Jenomže katastrální úřad návrh na 
vklad zcela zamítl a to hned ze dvou dů-
vodů. Jednak ještě nenabylo platnosti 
„Rozhodnutí o trvalém odnětí pozemku 
z plnění funkce lesa“, ale hlavně nebyla 
správně vyplněna čísla nově zaměřených 
částí pozemků. Doslova, „návrh na vklad 
neodpovídal samotnému ujednání směny 

části pozemků ve smlouvě“. Nebylo také 
dost srozumitelně uvedeno, komu bude 
nově patřit který z rozdělených pozemků. 
Přesněji, katastr nedokázal rozklíčovat 
větu: „Strana 1 převádí nemovitost 1 na 
stranu 2 a strana 2 převádí nemovitost 2 
na stranu 1“. V návrhu na vklad byly 
totiž uvedeny tři osoby.  

Bylo tedy třeba chyby odstranit 
a podat zcela nový návrh na vklad do ka-
tastru. Jenomže někomu z obce připa-
dalo, že chyby v původním návrhu na 
vklad nejsou tak zásadní, aby je katas-
trální úřad nemohl skousnout. Problém 
prý vznikl kvůli „softwarové vadě v ap-
likaci“ na stránkách katastrálního úřadu. 
Takže obec Kamenný Přívoz přistoupila 
ke krajnímu kroku a v listopadu 2021 
podala žalobu proti Katastrálnímu úřadu 
pro Prahu západ. Žaloba byla adreso-
vána špatnému soudu, ale k tomu správ-
nému se brzy dostala. Obec v žalobě 
žádala zrušení zamítavého rozhodnutí 
katastru. Nějakou dobu to trvalo než 
dal soud za pravdu katastru a žalobu 

v červnu 2022 zamítl, jako nedůvodnou. 
Rozsudek (73 C2/2022) má šest stran. 
Soud dokonce zkoumal, jestli má apli-
kace na webu katastru nějakou vadu – 
žádnou nenalezl.  

Celá záležitost se tak dostala na úplný 
začátek. Těsně před Vánocemi roku 
2022 podali majitelé pozemku a obec 
nový návrh na vklad do katastru. Po více 
než dvou letech není ještě záležitost uza-
vřena – hranice pozemků na katastru 
stále neodpovídají skutečnosti. Majitelé 
pozemku si na urovnání situace počkají 
a možná jim to ani tolik nevadí. Kdyby 
ale třeba chtěli pozemek v uplynulých 
letech prodat, nebylo by to možné.  

Takže poučení? Poraďte se s někým, 
kdo už má s katastrem zkušenosti. Zkon-
trolujte si (raději dvakrát) zapsaná čísla 
pozemků. Pokud se i tak spletete, nepo-
dávejte proti úřadu žalobu, ale chybu ra-
ději opravte a požádejte o vklad znovu. 
Bude to asi nejjednodušší a každopádně 
nejrychlejší.  

Radovan Fišer, fiser@centrum.cz

Pozor na katastr a čísla pozemků 

Informace o stažení videokroniky 
33/2023 z webových stránek OÚ byla 
podpořena neúplnými a tendenčními 
informacemi na sociálních sítích. 
V rámci objektivity jsem oslovila 
hlavní protagonisty a požádala o jejich 
vyjádření. Pan Herold, autor videokro-
niky, původní příslib rozhovoru ná-
sledně odmítl s tím, že už se k tomu 
nechce vyjadřovat. Pan Drahoš sdělil: 
„Že mě pan Herold natáčí jsem samo-
zřejmě věděl, ale dvakrát jsem ho 
žádal, že nechci být zveřejněn ve vi-
deokronice. Svědkem byl i můj kolega, 

který se také divil, že video bylo uve-
řejněno nesestříhané, že ani po stažení 
nebyl ochotný učinit úpravy. Namísto 
toho nazval stažení dokumentu cenzu-
rou. S panem Heroldem jsem vždy vy-
cházel dobře, ale po této události jsem 
se rozhodl bránit, jelikož to nebylo po-
prvé. S ohledem na fakt, že dokument 
zachycuje i jiné, zajímavé momenty ze 
života obce, jsem se rozhodl ustoupit. 
Já to prostě přežiju. A argument, že 
paní místostarostka stáhla video jen 
proto, že se jednalo o rodinného pří-
slušníka je zavádějící. Věřte, že by 

v takovém případě na žádost ko ho -
koliv jiného jednala stejně. Takže 
se nejednalo o prachsprostou cenzuru 
21. století (jak bylo publikováno na 
sociálních sítích sdružením Pro Pří-
voz), ale o opakované nerespektování 
požadavku.“ 

Vzájemná komunikace a respekto-
vání názoru druhých je klíčovým fak-
torem pro řešení mnoha nedorozumění. 
Ultimáta a prosazování svého úhlu po-
hledu nic nevyřeší a mohou zhatit spo-
lečný zájem. V tomto případě jím je 
pokračování ve vydávání dalších dílů 
videokronik. 

L. Faltová, T. Drahoš 

Videokronika aneb nešťastná 33
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Otevřený dopis 
Radě obce 
Kamenný Přívoz 
Vážená rado, 
na zasedání zastupitelstva 7. 2. 2023 
zaznělo mimo jiné obvinění, že opozice 
nic nedělá a vše jen bojkotuje I když si 
myslím, že tvrzení není pravdivé, ne-
chci o něm polemizovat, ale chci reago-
vat pozitivně. 

Okolní obce například Krhanice nebo 
Jílové u Prahy poskytují službu Senior 
taxi. Jde o částečně dotovanou dopravu 
seniorů a invalidních občanů k lékaři. 
Domnívám se, že takováto služba by 
mohla prospět i našim občanům. 

Navrhuji, aby rada obce vytvořila so-
ciální komisi. Úkolem této komise by 
bylo zjištění zájmu, příprava a stano-
vení parametrů této služby a možného 
financování z dalších zdrojů. Zastupi-
telstvo pak posoudí, zda a v jakém roz-
sahu by obec tuto sociální službu 
poskytovala. V případě schválení může 
sociální komise zajistit podklady pro 
výběrová řízení a zajišťovat admini-
strativu této služby. 
 Rád se bez nároku na odměnu ujmu 
funkce předsedy této komise a požá-
dám o spolupráci všechny, kdo o to 
budou mít zájem. 

S podporou zastupitelů  
zvolených za sdružení Pro Přívoz 

Ing. Karel Danihelka 

Ráda bych reagovala na články pana 
starosty ohledně toho, co se v obci 
daří realizovat. Zmíním čtyři věci: 
Z-box, nahrávky zasedání, uložení 
obecních peněz, zpřístupnění multi-
funkčního hřiště veřejnosti.  

U obecního úřadu je instalován 
Z-box. Kdo by nevěděl, je to soustava 
schránek, do kterých je možné nechat 
doručit zásilku, kterou si adresát může 
kdykoliv vyzvednout. Třeba o půl-
noci. Je to praktické a levné. Využívá 
se hlavně při nákupu v „e-shopech“. 
Jedinou nevýhodou Z-boxu je, že 
musíte vlastnit chytrý telefon s apli-
kací, abyste schránku s balíčkem ote-
vřeli. Ale vlastně stačí jeden chytrý 
telefon v rodině. 

Umístění Z-boxu v obci navrhla 
opozice na zasedání v červnu 2020. 
Tento návrh zastupitelé odmítli (6 pro, 
5 se zdrželo, 3 proti). Hlavní důvody 
k zamítnutí návrhu byly dva. Jednak 
někteří zastupitelé nevěděli přesně, 
co to Z-box je, což je pochopitelné. 
Předem zaslané dokumenty je nepře-
svědčily. Druhým důvodem zamítnutí 
byla příliš vysoká cena za nájemné. 
Obci se však nejspíš podařilo vyjed-
nat ještě lepší podmínky a Z-box byl 
nakonec proti vůli zastupitelstva in-
stalován (za což můžeme být rádi). 
Pro velký úspěch byla vloni instalo-
vána větší verze. 

Při zmíněném zasedání navrhla 
opozice "on-line" vysílání zasedání 
zastupitelstva. Poté ještě několikrát 
opakovala opozice návrh na nahrá-
vání zasedání, aby byla veřejnost lépe 

informovaná. Tyto návrhy v minu-
lých letech nikdy neprošly – vedení 
obce bylo vždycky z nějakého dů-
vodu proti. Je skvělé, že se konečně 
zasedání nahrává a záznam je sdílen 
na stránkách obce. Vzhledem k tomu, 
v jak stísněných prostorách zasedání 
probíhá, moc lidí se účastnit nemůže. 
Nahrávka tento problém výborně 
řeší.  

Opozice dále několik let navrho-
vala, aby obec přesunula část svých 
peněz z běžného účtu na účet spořící 
s úrokem. Obec do teď reálně přichá-
zela o stovky tisíc korun ročně. Ke 
schválení přesunu 30 milionů přeci 
jen došlo, v září 2022.  
A konečně, už v roce 2019 žádala 
opozice, aby multifunkční hřiště 
s umělým povrchem bylo otevřeno 
veřejnosti, jak se obec zavázala při zí-
skávání dotace. Nikdy to neprošlo 
přes pana Charváta, který hřiště hlí-
dal. Není jasné, co se změnilo, a proč 
se s otevřením muselo čekat až na 
podzim 2022, tedy celé 3 roky... 

Posuďte sami, zda tento způsob 
spolupráce obci prospívá: opozice 
(Pro Přívoz) něco vymyslí, zpracuje 
a navrhne. Vedení obce návrh zamít -
ne, nechá nějakou dobu tzv. „u ledu“, 
vypracuje návrh nový a ten prosadí – 
většinou přes Radu obce. Hlavní sa-
mozřejmě je, že z toho mají užitek 
obyvatelé. Chtěla bych proto poděko-
vat všem, kteří s dobrými nápady pro 
obec přicházejí.  

Za sdružení Pro Přívoz,  
Irena Perglová

Vážení majitelé psů,  
pes je náš věrný přítel, rozumí nám 
a my bychom měli rozumět jemu.  Tím, 
že jsme si pejska pořídili, máme i vel-
kou míru zodpovědnosti nejen se o něj 
dobře starat, ale také po něm i uklízet. 
Zodpovědný „pejskař“ vždy po svém 
psím příteli uklidí jeho „psí exkre-
menty“ a je asi jedno, jestli je posbírá 
do sáčku a vhodí do nejbližšího koše 
nebo zdali je v lese/ na poli zahrabe do 

hlíny nebo listí. V každém případě sám 
dobře ví, že není nic příjemného do ně-
čeho takového šlápnout, anebo se na to 
dívat.   

Mezi námi je ale i velké množství 
těch nezodpovědných pejskařů, kterým 
je jedno, kde jejich pejsek udělá svoji 
potřebu a neuklidí to.  Tyto pejskaře 
bych ráda upozornila na obecně záva-
znou vyhlášku č.1/2019; Čl. 2, odst.1) 
b: „osoba doprovázející psa je povinna 
odstranit případné znečištění způso-
bené psem při jeho pobytu na veřejném 

prostranství “a porušení této povinnosti 
se posuzuje podle zvláštních právních 
předpisů.  

Závěrem bych ráda poděkovala všem 
pejskařům, kterým není lhostejné, jak 
naše okolní životní prostředí vypadá 
a kteří jdou příkladem. Zbývá mi jen 
doufat, že i ti ostatní se zamyslí nad 
svým chováním a třeba pochopí, že 
existují důvody, proč své chování 
v tomto směru změnit.  
 

Ing. Mgr. Jitka Jirků 

Povedlo se, děkujeme
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Vážení a milí čtenáři,
přichází jedno z nejkrásnějších 

období roku - jaro. Všechno kolem nás 
pokvete, sluníčko rozzáří tvář kdeja-
kého škarohlída a pro děti už vzduch 
začne vonět blížícími se prázdninami. 
Než se ozve poslední červnové zvo-
nění, čeká nás ještě spoustu nových 
poznatků a zážitků. Po uplynulých 
školních letech, které provázela různá 
omezení, se letos konečně můžeme vě-
novat svému poslání – být společen-
skou, kulturní, osobnostně rozvíjející 
a vzdělávací institucí v obci. 

Zavedli jsme Rodičovské kavárny 
a nabídli široké veřejnosti zajímavá té-
mata: Jsou online, Vstup do první třídy, 
Přestup na II. stupeň ZŠ. 

Snažíme se naplňovat naše motto: 
„Chci, a proto umím!” – motivujeme 
žáky k zapojování do různých soutěží. 
Žáci 4. a 5. ročníku se zúčastnili sou-
těže Bobřík informatiky. Kategorie 
Mini není sice postupová, ale můžeme 
se pochlubit výborným výsledkem: žák 
5. ročníku dosáhl maximálního počtu 
bodů a i ostatní mohou být na své 
výsledky pyšní. Digitální gramotnost 
je dnes velmi skloňovaná v dobrém 
i zlém. Druhým rokem naši žáci pro-
chází projektem společnosti Google In-
ternetoví úžasňáci, kde se seznamují 
s nástrahami, které na ně v online světě 
číhají. Stávají se detektivy a odhalují, 
jakou po sobě necháváme digitální 
stopu. Zjišťují, že i v online světě platí, 
že laskavost je super a hrdinství scho-
vaná za monitorem nikomu nic dob-
rého nepřináší. Ve skupinách žáci řeší 
problémy, které online svět může při-

nést – ať už jsou to zkreslené informace 
(nikdo přece neprezentuje své neúspě-
chy…), které mohou vést k dojmu, že 
všichni jsou lepší než já a odtud není 
daleko k nástupu úzkostí, depresí, po-
ruch příjmu potravy, sebepoškozování 
…, nebo kyberšikana (zveřejňování ne-
gativních informací o někom). Projekt 
je u žáků oblíbený, rádi diskutují a vy-
práví své zkušenosti, které v online 
světě zažívají. Autoři projektu každou 
lekci doplnili internetovou hrou Inter-
land, díky které je učení se digitální 
bezpečnosti a občanství interaktivní 
a zábavnou zkušeností.  

Velkou radost nám udělaly práce na-
šich žáků, které jsme poslali do literární 
soutěže České televize „Já prezident/ka”. 
Matematické znalosti si žáci 5. ročníku 
a vybraní čtvrťáci ověřují v soutěži 
Pangea. Jednou z výtvarných soutěží, 
kam posíláme práce našich dětí, je 
XXI. ročník dětské soutěže „Mé toulky 

za zvěří“ (vyhlašuje Českomoravská 
myslivecká jednota). Několik žáků zahá-
jilo práci na Projektové olympiádě 
„Ukaž, co dokážeš" pod vedením vybra-
ných mentorů. Držte všem týmům pěsti, 
aby svá díla dotáhla až do finále, které 
bude 18. května v Průhonicích. V dubnu 
čeká naše žáky 3. a 5. ročníku ověření 
znalostí v Národním testování, kterého 
se pravidelně zúčastňujeme. Žáci tak 
mají možnost porovnat vědomosti v čes -
kém a anglickém jazyce, matematice, 
klíčových kompetencích a v předmětu 
člověk a jeho svět. Letošní páťáci tak 
uvidí i kam se posunuli za uplynulé dva 
roky a jaké mají studijní předpoklady. 

Březen je měsícem knihy a čtenářů, 
těšíme se na druhý ročník recitační 
soutěže Přívozská lodička, na Veliko-
noční tvoření, které proběhne 28. 3. 2023 
a srdečně Vás na něj zveme. 

Ve spolupráci s Českou spořitelnou 
jsme se zapojili do projektu Abeceda 
peněz, žáci 4. ročníku si vyzkouší za-
ložit firmu, vytvořit rozpočet, připra-
vit výrobky, které nabídnou ve svém 
e-shopu. Cílem je posílení finanční 
gramotnosti.  

Přejeme Vám příjemné jarní dny plné 
optimismu a laskavosti. 

Jana Kozlová a kolektiv ZŠ 
 
Plánované akce: 
11. 4. 2023 Rodičovská kavárna – 
Léčivá síla smíchu – Ochutnávka Jógy 
smíchu 
23. 5. 2023 Stezka po stopách Zátop -
kových (vyvrcholení celoročního té-
matu školy)  

škola a školka
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V poslední době pozorujeme u dětí, 
které přichází do mateřské školy, ře-
čové obtíže. Obdobně jsou na tom 
i v ostatních školkách Prahy západ. Při 
pravidelných setkáních o tomto prob-
lému diskutujeme a hledáme řešení. 
Aby se řeč správně rozvíjela musí dítě 
pobývat ve vhodně stimulujícím pro-
středí a mít správné řečové vzory. Ro-
dinné prostředí by mělo být akceptující 
a přiměřeně podnětné. Problémem 
může být i přílišné přehlcení podněty.  
U více jak poloviny dětí v MŠ doporu-
čujeme navštěvovat logopedii už od 3 let 
věku. V současné době přibývá dětí, 
které nejsou schopné mluvit, vydávají 
jen zvuky a dorozumívají se gesty.  
 
Vývoj řeči:  
Dovršením prvního roku končí pří-
pravné období a nastává vlastní vývoj 
řeči. Prvním projevem tohoto období 
jsou krátká slova, kterým také říkáme 
jednoslovné věty. Dítě používá krátká 
slovíčka (např. mama, tata, haf, bac, tů, 
apod.). Od 1,5 roku začíná dítě více 
napodobovat dospělé. Dítě stále více 
vnímá vaši řeč a také stále více začíná 

spontánně opakovat slova, která od vás 
slyší. Proto dávejte pozor, co před dítě-
tem říkáte a také jak to říkáte. Přibližně 
ve dvou letech děti začínají používat 
dvouslovné věty. Tyto věty jsou jedno-
duché (např. Máma pá. Táta hají. 
apod.). Nyní prochází dítě obdobím 
prudkého rozvoje řeči. Zajímá se 
o spoustu věcí, je zvídavé a velmi rádo 
a hodně komunikuje. 
Mezi druhým a třetím rokem dokáže 
dítě používat citoslovce, podstatná jména 
a slovesa. Reaguje na otázky Co to je? 
a Co dělá? Od tří do čtyř let se řeč zdo-
konaluje, dítě stále lépe rozumí a také se 
lépe vyjadřuje. Dokáže se již orientovat 
v pojmech „zítra, včera, ráno, večer 
atd.”. Pokládá otázky „Proč? Jak?”. 
Po čtvrtém roce se řeč zkvalitňuje po 
obsahové stránce. Slovní zásoba stále 
narůstá, dítě se vyjadřuje v rozvitých 
větách a souvětích. 
Po pátém roce by dítě mělo správně 
umět převyprávět příběh, pohádku 
podle obrázků i bez nich. V tomto ob-
dobí je již kvalitním partnerem ke ko-
munikaci. 
Jestli máte pocit, že Vaše dítě nemluví 
adekvátně vůči svému věku, kdykoliv 
se obraťte na logopeda. (Zdroj: logope-
dieonline) 

Jak můžete podpořit rozvoj řeči: 
• Mluvte s nimi jednoduše. V jednodu-

chých krátkých větách, s kterými ne-
budou mít problém je pochopit. 

• Učte se s nimi zábavné říkanky s uka-
zováním a písničky, pro které se děti 
nadchnou. 

• Pokud nějaké slovo řekne dítě špatně 
nebo ve špatném tvaru, opakujte mu 
slovo či větu správně. 

• Klíčem zábavného vzdělávání je hra. 
Zkuste si zahrát třeba hru na proda-
vače, kde by mělo pojmenovávat 
věci, co se Vám snaží prodat. Nebo 
si zahrajte společenskou hru, kde 
s Vámi dítě bude muset komunikovat. 

• Zamyslete se nad tím, jak s dětmi ko-
munikujete. Nešišlejte na ně, nepo-
užívejte příliš mnoho zdrobnělin.  

• Velmi důležitou roli při rozvoji řeči 
hrají zejména knihy. Čtěte si před 
spaním nebo při relaxaci. Nechte dítě 
pojmenovávat, co vidí na obrázcích. 

• Na trhu je spousta logopedických 
knih pro rodiče s obrázkovým čtením 
např.: Mluv se mnou – Kateřina Sle-
záková, Logopedie pro nejmenší – 
Irena Šáchová. 

 
Musilová Veronika 

MŠ Kamenný Přívoz 

Zvuky nebo řeč?

škola a školka
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Tradice  
v mateřské 
škole 
Od nového roku máme ve školce stále ve-
selo. Koncem ledna jsme si s dětmi užili po-
řádnou sněhovou nadílku. To bylo radosti! 
Sníh nám sice nevydržel na plánovanou 
zimní olympiádu, nám to, ale vůbec neva-
dilo. Dokázali jsme si ji užít i bez sněhu.  

Navštívil nás divadelní soubor J. Kalinové 
a zahrál nám tři pohádky o Káče. V první po-
hádce byla Káča tak chytrá, že přechytračila 
samotné peklo. V druhé pohádce pomohla 
Káča bojácnému Kubovi od strachu. Co by 
to bylo za pohádku, kdyby v ní chyběla 
láska. V poslední pohádce i Káča potkala 
osudovou lásku. Dětem se pohádky líbily 
a společně jsme v nich našli mnoho poučení 
do života. 

Únor se tradičně nese v duchu masopu-
stního veselí. Za hlasitého doprovodu fouka-
ček a bubínku jsme se vydali masopustním 
průvodem po obci. Jedna z našich cest smě-
řovala na obecní úřad, kde jsme za naši náv-
štěvu dostali i sladkou odměnu. Dětmi 
oblíbený karneval byl plný krásných masek, 
veselých písniček a soutěží. 

S dětmi se už moc těšíme na jaro a další 
plánované akce. Vše můžete sledovat na we-
bových stránkách školy v sekci mateřská 
škola. 

Kolektiv MŠ



kultura
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        Vážení občané, 
v prosinci minulého roku uplynulo 135 let 

   od narození národního umělce Josefa Lady.  
       Hasiči z Kamenného Újezdce k tomuto výročí připravili 
  pro vás a vaše děti výstavu, která představí Josefa Ladu tak, 

       jak ho většina z vás nezná.  
    Na výstavě uvidíte 440 exponátů – obrázky, pohlednice, 

         známky, dopisy, upomínkové předměty, modely starodávných 
            chalup a kuchyňských potřeb, které se v té době používaly.  

   Zároveň se můžete podívat na divadelní oponu z r. 1927,  historické prapory a řadu dalších zajímavostí.  
Přijďte se podívat do Obecního domu v Kamenném Újezdci na výběr prací autora,  

který nás provázel a provází nejen dětstvím.  
Výstavou vás bude provázet její autor Jiří Hrdlička.  

Zahájení výstavy: Sobota 8. dubna 14–17 hodin.  
Výstava bude pro veřejnost ještě otevřena v neděli 9. 4. a v pondělí 10. 4. vždy od 14 –17 hod.  

Pokud vám termíny nevyhovují, je možné se domluvit na termínu jiném.  
Jiří Hrdlička tel. 724 180 403 

ROK NÁZEV FILMU LOKALITA  

1943  Skalní plemeno       Lom Borovíčko nad Prosečnicí v lese 

1965  Bubny Silnice nad poštou směr Netvořice, na mostě v KP, nádraží na Zastávce 

1968 Hříšní lidé města pražského Most 

1969 Hrozné děti Most 

2001 Archa pro Vojtu Most 

2013 Cirkus Bukovský U přejezdu vlaku na Zastávce směr k Těptínu 

2015 Teorie tygra Jez na Žampachu 

Filmová místa v Kamenném Přívoze 
Ani naše obec neunikla pozornosti filmařů. Možná nevíte, kdy a kde bylo možné zastihnout 
filmový štáb v našem okolí. Přehled míst a filmů je čerpán z nově vydané knihy Filmové Jílové.

B. Splavcová, kronikářka
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Masopust 
2023 
POKRAČOVÁNÍ ZE STRANY 1 
Poté se průvod asi 20 masek vydal na 
svoji pouť obcí. Pochopitelně tomu 
předcházelo oficiální povolení starosty 
obce, a tak hurá pozdravit místní ob-
čany, pozvat do masopustního průvodu 
a zejména popřát zdraví a štěstí v tomto 
roce. Do kroku nám nejen hrála mu-
zika, ale celý den do kroku pěkně sně-
žilo, což bylo za téměř dvacetiletou 
novodobou historii Masopustu poprvé. 
Trasa byla stejná jako v předešlých le-
tech, snad jen s novinkou, kdy jsme 
zašli i mezi nové stavby v bývalé Jaho-
dárně. Kolem 16 hodiny jsme ve zdraví 
došli do restaurace U Vemenáče, Ma-
sopust oficiálně ukončili, nicméně zá-
bava a tanec pokračovaly do pozdních 
večerních hodin. Pravdou je, že letos 

jsme z výtěžku taktak zaplatili kapelu. 
To nás omezilo v možnostech pomoci 
bližním, jak jsme to dělali historicky. 
Pomohli jsme po povodních sociálně 
slabšímu občanu ve Štěchovicích, 
finančně jsme přispěli na sbírku maji-
telům vyhořelé chaty v Kamenném 
Újezdci apod. Nicméně, i v letošním 
roce jsme jako tradičně přispěli na 
Dětský maškarní karneval.  

Děkuji touto cestou všem maskám, 
všem, kdo se nebáli otevřít a sdílet 
s námi masopustní veselí, chlapům 
z obce, restauraci U Vemenáče, panu 
starostovi, který zajistil dopravní servis 
pro muzikanty a hlavně kapele Pepy 
Roubíčka. 

Jiří Patera 

Dětský  karneval 
Spolek dobré nálady, kulturní komise, ZŠ a MŠ za přispění 
sponzorů R. Piskáčka a V. Navrátila se zasloužili o velmi zda-
řilý průběh dětského karnevalu. V sobotu 11. 3. se ve vyzdo-
beném sále restaurace U Vemenáče sešlo šedesát dětí, kde byl 
pro ně připraven pestrý program v podobě zábavných her, ná-
paditých soutěží a tance. Zabavit a nadchnout tolik dětí růz-
ných věkových kategorií není jednoduché, ale klaun za 
asistence svých pomocníků se toho zhostil na výbornou. Bez-
mála tříhodinový program vyvrcholil tombolou a záplavou 
balónků spuštěných mezi účastníky. Vhodný výběr písniček, 
dobré ozvučení…prostě organizátorům patří velký dík za pří-
jemně strávené odpoledne. 
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A Šíbalův statek spí a spí… 

Máme za sebou další, březnové zasedání obecního zastupitelstva. Přišlo se 
podívat i velké množství „veřejnosti“, tj. obyvatel obce, které rozhodování 
o obci z nějakého důvodu zajímá. Tentokrát bylo horkým bodem projedná-
vání budoucnosti školy – stavba nové budovy na místě současné tělocvičny 
a taky nabídka města Jílového na participaci přívozské školy ve svazku obcí, 
které se budou podílet na stavbě nové školy na Radlíku, a tím zde budou mít 
zajištěn určitý počet míst pro děti na prvním a druhém stupni. 

A tady se dění pořádně rozproudilo. Zatímco zastupitelé spolku Pro Přívoz 
se snažili ze starosty doslova vypáčit informace o této nabídce, aby mohli po-
soudit situaci, o které nebyli předem nijak informováni, v táboře ostatních za-
stupitelů se rozpoutala hysterie. Bohužel hysterie zcela zbytečná. Na rozdíl 
od školou prezentované informace, že by přívozská škola musela v případě 
vstupu do spolku patřit pod školu jílovskou, by toto bylo možností volby obce. 

Kamenný Přívoz tedy do spolku obcí nové školy patřit nebude. Děti při-
cházejí o možnost chodit na druhý stupeň do Jílového. 

Co je na jednáních našeho zastupitelstva obzvlášť peprné, je neustálé hrubé 
obviňování opozičních zastupitelů, že „nic nedělají“, nepřicházejí s žádnými 
návrhy a jen otravují a zdržují schvalovací proces. Jak bylo na zasedání vidět, 
některé informace byly pro tyto zastupitele úplně nové, o některých se navíc 
ani neměli předem dozvědět. Pro diváka je schvalovací proces našeho zastupi-
telstva jednoduchý: koaliční zastupitelé se neptají, nechtějí o ničem diskutovat, 
jen společně zvednou ruce pro to či ono. Na rozdíl od nich opoziční zastupitelé 
jsou postaveni před hotovou věc – a je vlastně jedno, jestli jsou všichni proti – 
mají menší počet hlasů. Chce se po nich, aby rozhodli bez jakékoli diskuse o vě-
cech, o kterých nedostali žádné nebo jen hrubé informace, někdy dokonce in-
formace zavádějící. Pokud se ptají, přijde smršť odmítavých reakcí.  

A Šíbalův statek – nové srdce Kamenného Přívozu…? 
O něm se už ani nemluví. Krásná architektonická studie, která byla vy-

brána, se pomalu ocitá pod vrstvou prachu. O vynaložených financích se ra-
ději nemluví. Vybudování centra obce, kde by mohly probíhat setkání lidí 
všech věkových kategorií, koncerty, trhy, dílny pro děti, se odkládá na neur-
čito. Starosta odmítl požadavek na vytvoření vize směřování obce na několik 
budoucích let, takže nikdo neví, jestli nějaká – případně jaká (…) vize pro 
statek existuje. 

Zita Nielsen

Šíbalův statek  
V minulém čísle našeho zpravodaje psal pan 
starosta, že architektonická soutěž o návrh na 
přestavbu Šíbalova statku nepřinesla výsledky, 
které by uspokojily potřeby obce. Píše, že se 
mu, cituji: „…představa tělocvičny v přesta-
věné stodole nedostatečných rozměrů a tech-
nických parametrů prostě příčí“. 

Takovou změnu názoru naprosto nechápu.  
Architektonická soutěž se připravovala velmi 

dlouho. Opakovaně se diskutovalo zadání sou-
těže s vedením obce i na zasedání zastupitel-
stva. Pan Radek Vokál byl jedním z pěti členů 
soutěžní poroty, která návrhy na přestavbu 
statku posuzovala, dokonce byl jejím místo-
předsedou. Ze zápisu z hodnotícího zasedání 
soutěžní poroty je zjevné, že pro udělení první 
ceny vítěznému návrhu hlasovalo jednomyslně 
všech pět členů poroty, tedy i pan R. Vokál. 

Hodnocení poroty znělo: „Návrh nejlépe 
splnil urbanisticko architektonické požadavky. 
Navrhuje smysluplně využitelné veřejné pro-
stranství. Porota oceňuje efektivní řešení no-
vostavby k západnímu objektu. Doplnění 
hmoty, které umožňuje splnění provozních po-
žadavků, považuje porota za vhodné i z hledi-
ska uživatelského. Z posuzovaných návrhů 
nejvíce naplnil požadavky zadavatele z hledi-
ska dispozičně provozního řešení a prosto -
rového uspořádání. Projekt nabízí realizaci 
v etapách.“ 

Po ukončení soutěže byl v březnu loňského 
roku starosta obce pověřen zastupitelstvem, 
aby podnikl kroky vedoucí k uzavření smlouvy 
s vítězem soutěže na vypracování projektové 
dokumentace. K ničemu takovému nedošlo. 
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Horká brambora: Šíbalův statek 

Ačkoliv architektonická soutěž o návrh řešení společenského a kulturního 
centra obce Kamenný Přívoz má od minulého jara vítěze, naděje na jeho pře-
stavbu se patrně ještě neblíží… 
 
V Přívozském zpravodaji č.2/2022 se na straně čtyři můžeme dočíst: „… 
Stran Šíbalova statku musím smutně zkonstatovat, že architektonická soutěž 
nepřinesla výsledky, které by uspokojily potřeby obce. Primárně jsme chtěli 
společenský sál, který by šel využít jako tělocvična pro ZŠ , MŠ a sportovní 
spolky v obci. Nejsem architekt, ale jako bývalý trenér juda a aktivní sporto-
vec se mi představa tělocvičny v přestavěné stodole nedostatečných rozměrů 
a technických parametrů prostě příčí“. Tolik citace z článku pana starosty 
Vokála, který nejenže byl místopředsedou komise pro výběr nejlepší studie 
přestavby Šíbalova statku, pro vítězný návrh hlasoval, ale i celé uplynulé 
volební období průběh přípravy a realizace soutěže podporoval. Zadání pro 
soutěž bylo opakovaně na zastupitelstvech projednáváno, odsouhlaseno, 
to vše je dohledatelné v zápisech.  

Jen pro rekapitulaci: odsouhlaseným zadáním pro soutěž bylo společenské 
multifunkční centrum obce, což vítězný projekt naplňuje. Kdyby měla vznik-
nout plnohodnotná tělocvična pro školu, tak by se splněním všech kritérií 
pro školská zařízení nemohl prostor sloužit ničemu jinému… 
Projekt počítá i s knihovnou pro veřejnost, studovnou, malou kavárnou. 
Zkrátka plnohodnotným centrem obce. Má být místem pro setkávání všech 
obyvatel obce nejen sportovců. 

Čtyři roky starý banner na Šíbalově statku ostatně rekapituluje anketu, 
co by si lidé na tomto místě přáli. 
Pokud nyní starosta obce chce záměr měnit, měl by mít důvěryhodné vysvět-
lení PROČ. A zejména odpověď na otázku, zda se obec chová jako řádný 
hospodář.  

Věřme, že cílem je prospěch všech občanů.  
 
Vítězná studie: https://www.earch.cz/architektura/clanek/sibaluv-statek-
novym-kulturnim-centrem-kamenneho-privozu 

Věra Weinerová

V září, tedy až půl roku po skončení soutěže, 
byly zastupitelům zaslány k vítěznému návrhu 
připomínky od paní ředitelky, cituji: „úzký 
prostor, chybí nářaďovna, nevhodné obklady, 
stropy, prosklené stěny. Pochybuji, že by to 
povolila hygiena. V nákresu jsem nenašla 
šatny.“ 

Je-li vítězný návrh pro pana starostu a paní 
ředitelku nevyhovující, pak je to způsobeno 
jejich nepochopením schváleného zadání. 
Toto zadání odsouhlasilo zastupitelstvo obce 
před zahájením soutěže a nikdo k němu žádné 
technické připomínky neměl. Pokud mělo ve-
dení obce konkrétní požadavky (např. mini-
mální rozměry sálu, šatny, nářaďovny), pak 
měly být v zadání soutěže jednoznačně uve-
deny. Bohužel nebyly.  

Je smutné, že se vedení obce nad zadáním 
soutěže více nezamyslelo. 

Přestavba celého areálu Šíbalova statku byla 
plánována po etapách z důvodu velké finanční 
náročnosti. V první etapě měl být zbudován 
právě víceúčelový sál. Etapy se měly realizovat 
v závislosti na dostupných finančních dotacích. 
Pro získání dotace je třeba mít připravený pro-
jekt. Po několika letech příprav soutěže nemá 
naše obec nic. Jen chátrající budovu. 

Nezbývá než doufat, že z celého projektu 
nezůstane jen báječný nápad vytvořit spole-
čenský a sportovní prostor, jak nám připomíná 
smutně visící plakát na Šíbalově statku. 
Informace o proběhlé architektonické soutěži: 
https://www.cka.cz/souteze/databaze/spole-
censke-a-kulturni-centrum-v-kamennem-pri-
voze-v-arealu-sibalova-statku. 

Barbora Fišerová
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V kolika letech jsi začal pracovat v SDH v Kamenném 
Újezdci a jak vypadala v této době struktura? 

Do našeho sboru jsem nastoupil až po ukončení střední 
průmyslové školy strojnické, to byl rok 1959. Dříve to vzhle-
dem k dojíždění do Prahy nebylo možné. Pochopitelně jsem 
se jako jeden z nejmladších ihned zapojil do soutěžního druž-
stva. Byl to pro nás významný rok, protože jsme se probojo-
vali až do krajského kola v Lysé n. Labem a skončili na 
druhém místě. V té době jsme také začali hrát v hospodě 
loutkové divadlo. O představení byl velký zájem, vždy bylo 
plno. V letech 1960–62 jsem byl na vojně a v r. 1964 coby 
„bažant“ jsem byl zvolen velitelem sboru. V této době byly 
kromě nás ještě sbory v Kamenném Přívoze (zal. 1900) 
a v Hostěradicích (zal. 1930). Bohužel, ani jeden z nich 
nepřežil a postupně svoji činnost ukončily. V Kamenném Pří-
voze byl sbor velmi úspěšný, ten skončil v r. 1995 a v Hos-
těradicích v r. 2000. I když byla mezi námi určitá řevnivost, 
ukončení jejich činnosti byla velká škoda, protože hasiči byli 
jedni z těch, co obecním životem hýbali. 

Takže kolik let jsi obětoval SDH a litoval jsi toho někdy? 

Práci ve sboru jsem obětoval prakticky celý život. Členem 
jsem dosud, i když vzhledem ke stáří a nemocem s tím spo-
jenými, už ne tak platným. Této práce ani času jsem nikdy 
nelitoval, protože za námi byla práce vidět. Mám na mysli 
v letech 1975–77 přestavbu hospody (o kterou jsme později 

přišli), vybudování vodovodu na hokejovém hřišti (1964), 
výstavbu kabin a hokejového hřiště (1964–65). První zápas 
se tam hrál v r.1966 a zápasy se tam hrály pět let. Pro nás 
byla zásadní přestavba Obecního domu (1988–89), který byl 
kromě obvodových zdí prakticky zbořen. Nejsmutnější udá-
lostí pro mě byl pak jeho požár v r. 2002 (někdo jistě zapálil) 
a zase jeho obnova. Bohužel tehdy nám  shořela většina his-
torických dokumentů. A to nemluvím o řadě kulturních akcí, 
které jsme pořádali. Ten, kdo možná litoval těch tisíce hodin 
strávených v hasičárně byla asi moje manželka a děti, na 
které jsem pochopitelně neměl tolik času. Pravdou je, že 
mě manželka v mé práci i podporovala. Za jejich trpěli-
vost a pochopení jim velice děkuji. 
 

Jak dlouho jsi dělal velitele sboru? 

Jak jsem říkal. Spadl jsem do toho v r. 1964 a skončil 
2022, takže celkem 58 let. Pravděpodobně jsem byl nejdéle 
sloužící velitel v republice. Málokdo ví, že kromě funkce 
zdejšího velitele dělám 25 let starostu XII. okrsku (Jílové 
8 sborů) a místostarostu Okresního sdružení hasičů Praha-
západ (71 sborů). Připočteme-li k tomu ještě funkci ve-
doucího Aktivu Zasloužilých hasičů na okrese a u sběratelů 
v Přibyslavi, tak musíte uznat, že je toho na jednoho staré -
ho člověka dost. Za práci u hasičů mi byl v r. 2004 udělen 
v Přibyslavi titul Zasloužilý hasič, což je nejvyšší ocenění, 
kterého může hasič dosáhnout.  

hasiči Veliteli, 
děkujeme 
Po 58 letech poctivé služby v jednotce 
SDH Kamenný Újezdec, ukončil 
vzhledem k pokročilému věku svoji 
funkci velitele jednotky pan Jiří 
Hrdlička. Novým velitelem jednotky 
byl starostou obce jmenován pan Petr 
Kadeřábek. Hasiči i vedení obce se 
s bývalým velitelem důstojně rozlou-
čili na výroční schůzi SDH Kamenný 
Újezdec. Za léta činnosti ve prospěch 
obce zachránil pan Hrdlička a hasiči, 
kterým velel, mnoho materiálních 
hodnot a nebojím se napsat i nejeden 
lidský život.  

Veliteli, děkujeme za vše. Přeji Vám 
mnoho zdravých let a doufám, že 
budete novému veliteli nápomocen 
a budete i nadále činný v SDH Ka-
menný Újezdec. 

Radek Vokál, starosta obce 

Sbor dobrovolných hasičů Kamenný Újezdec je více jak 50 let neodmyslitelně spjat se jménem  
Jiří Hrdlička.  Pořádané akce SDH si nikdo nedovedl představit bez jeho účasti.  
Nedávno svou funkci předával mladšímu kolegovi a my jsme se zeptali:
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Pro obec jsi vykonal hodně práce. Na co jsi nejvíc pyšný, 
co se ti podle tebe nejvíc podařilo? 

Kromě úspěchů byla i spousta věcí, které nedopadly 
podle mých představ. Nejvíc si cením toho, že jsme náš 
sbor udrželi do dnešních dnů, že stále funguje i s novou 
generací. Není to jen zásluha moje. Je to práce celé 
party, která tenkrát byla a kterou dnes postrádám. Spo-
lupráce se Zdenkem Berkou (starosta 1960–1984), Iva-
nem Urstou (starosta 1985–95) byla skvělá. Úkolem 
velitele je především starost o zásahové družstvo a tech-
niku. Myslím, že se nám za ta léta podařilo jednotku 
slušně vybavit. Financování jsme zajišťovali nejen 
z obecních příspěvků, ale i z peněz získaných z pořádání 
kulturních akcí, sběru šrotu apod. Za mého velitelování 
prošla sborem různá technika. Pamatuji si na první ha-
sičské auto AVIA A31, které se mi podařilo získat se 
Standou Taterou v r. 1987 zcela zdarma.. Podařilo se mi 
také sehnat CAS Š706 a T 148, které jezdí dodnes. Tatru 
nám doplňují dva VW transportéry. Také bych chtěl zmí-
nit úspěch soutěžního družstva, které se v r. 1968 dostalo 
do celostátní soutěže, kde skončilo ze 13 družstev na 
pěkném 7. místě. Tento úspěch naší generace dosud 
nebyl překonán. 

Můžeš čtenářům něco říct o „síni slávy“, která je v hasi-
čárně v Kamenném Újezdci? 

Co k tomu říct? Postupně, jak jsme jezdili na soutěže, 
výročí a jiné akce, tak přibývaly diplomy, vyznamenání, 
prapory, poháry apod. Nechtělo se mi to jen schovávat, tak 
mě napadlo udělat stabilní výstavu. Jsou tam vystaveny 

nejen exponáty sboru, ale i z mé sbírky. Při významných 
výročích tam pořádáme výstavy. Asi nejrozsáhlejší byla ke 
100. výročí založení sboru v r. 2014. Vydařená byla vý-
stava ke 100. výročí založení republiky (2018) a v dubnu 
letošního roku si připomeneme 135. výročí  narození Jo-
sefa Lady. Přijďte se podívat nejen na výstavu, ale i na ha-
sičský prapor z r. 1927 a nový prapor z r. 2014, který jsem 
navrhnul. Jsem rád, že uvidíte i Čestný prapor našeho 
Ústředí, který dostávají sbory za příkladnou práci. Je to 
ocenění všem, kteří se ve sboru vystřídali, pomáhali. Při 
návštěvě Obecního domu si můžete také prohlédnout ne-
poškozenou oponu z divadla, které bylo v režii hasičů v le-
tech 1926–1934. V hlavě mám ještě uspořádání výstavy 
ke 110.výročí založení sboru (příští rok) a v r. 2025 ukázky 
peněz, kterými se u nás platilo od r. 1918. To vše ale bude 
záležet na zdraví. 

Závěrem bych chtěl zdůraznit, že výše uvedený výčet 
není jen moje práce. To by se nepodařilo, kdybych kolem 
sebe neměl lidi, kteří mě podporovali. Chtěl bych poděko-
vat zejména starším členům sboru, kteří obdrželi nejvyšší 
vyznamenání hasičů Zasloužilý hasič Ivanu Urstovi a Jin-
dřichu Chroustvi. Děkuji členům sboru, lidem, kteří mi 
fandili a všem starostům za jejich pomoc. Současnému sta-
rostovi obce Radku Vokálovi a novému starostovi sboru 
Honzovi Kadeřábkovi za slavnostní rozloučení při příle-
žitosti ukončení mojí funkce. Doufám, že sbor bude i na-
dále úspěšný. 

 

Jiřího Hrdličku zpovídala Blanka Mašková

V pátek 16. prosince se v klubovně na 
bývalém hokejovém hřišti konala valná 
hromada SDH Kamenný Újezdec. 
Zúčastnilo se jí 31 členů (4 byli omlu-
veni) a 14 hostů. 

Valnou hromadu zahájil starosta 
sboru Jan Kadeřábek, který mj. přivítal  
starostu  obce  PhDr.  Radka Vokála, 
starostu města Jílové a zástupce HZD 
Pavla Peška, za OSH PZ Jiřího Hrd-
ličku, zástupce TJ Tatran Ing. Oldřicha 
Jirku a zástupce spřátelených sborů 12. 
okrsku z Jílového, Psár, Dolních Jirčan, 
Pohoří, Libře a Krhanic. Před předáním 
daru a poděkováním za dlouholetou 
činnost ve funkci velitele jednotky Ji-
římu Hrdličkovi byly předneseny 
zprávy o činnosti sboru (J. Kadeřábek), 
mladých hasičů (M. Kalián), zásahové 
jednotky  (J.  Hrdlička),  pokladní (P. 
Burian) a závěrem zazněla zpráva re-
vizní (J. Patera). 

V diskuzi mj. zazněla poděkování za 
pozvání na VH, práci sboru a výjezdové 
jednotky, spolupráci s OÚ a spolupráci 
s TJ Tatran. J. Kadeřábek nezapomněl 
poděkovat firmě PC Computer s.r.o. 
Týnec n. Sázavou, která spon zoruje 

provoz internetu v hasičárně a leti-
tému sponzorovi Rastislavu Prusákovi. 

Poté následovala volná zábava, která 
se nesla jako každý rok v přátelském 
duchu.   

Václav Charvát, člen SDH 

Valná hromada SDH v Kamenném Újezdci
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hasiči

BEZPEČNÉ ZACHÁZENÍ SE SPOTŘEBIČI 
NA PROPAN-BUTAN.  
Nedbalostí a nesprávnou manipulací se spotřebiči na pro-
pan-butan došlo k řadě výbuchů či požárů. Propan-butanová 
náplň je vlastně zkapalněný uhlovodíkový plyn (LPG) a uži-
vatelé by měli dodržovat určitá pravidla.  
- Při instalaci zařízení využijte odborné pomoci, svěřte 

instalaci vyškoleným odborníkům. 
- Držte se návodu výrobce. 
- S lahvemi naplněnými propan-butanem zacházejte 

obezřetně (jedná se o těkavou látku, která se při styku 
se vzduchem stává výbušnou). 

- Dodržujte zásadu bezpečné vzdálenosti od hořlavých 
či hoření podporujících látek. 

- Neskladujte více tlakových nádob blízko sebe 

- Lahve skladujte pouze ve stojaté poloze ve snadno pří-
stupných prostorách. 

- V případě vyšší koncentrace plynu může dojít k výbu-
chu od rozžhaveného uhlí, zapálené cigarety či elektros-
tatické jiskry. 

- Neskladujte propanbutanové lahve pod úrovní okolního 
terénu (vyhláška č. 246/2001 Sb.,) LPG je těžší než 
vzduch, mohl by se hromadit u země. 

- Dodržujte lhůty revizí, pravidelně vyměňujte staré 
tlakové nádoby za nové. 

- Případné netěsnosti zjišťujte pouze pěnotvorným 
prostředkem, nikdy otevřeným plamenem. 

- Lahve nakupujte pouze u oprávněných distributorů. 
- Odpařování plynu nikdy neurychlujte zahříváním otevřeným 

plamenem, toto pochybení je častou příčinou výbuchu.          
Václav Charvát, člen SDH 

   P R E V E N T I V N Í  O K É N KO

Plánované akce SDH na rok 2023 
 
•   4. 3. 2023 Školení vedoucí mládeže  

• 24. 3. 2023 VVH OSH konec února/začátek března  

• 25. – 26. 3. 2023 Školení velitelů a strojníků  

• Do 31. 3. 2023 PO očima dětí  

•   2. 4. Shromáždění starostů ve Hvozdnici  

• 15. 4. 2023 Sběr železného šrotu 

• 16. 4. 2023 Čistá řeka Sázava  

• 22. 4. 2023 Školení + praktické testy v akci – s dýchacími přístroji 

• 23. 4. 2023 Soutěž – děti 1. kolo okr. hry plamen 60m překážek v Modřanech 

• 30. 4. 2023 Čarodějnice  

•   3. 6. 2023 Den dětí. 

• Návrhy na program výročí 110 let (6/2024)   

• 23. 9. Okrsková soutěž a Memoriál J. Štíbra (Psáry)  

• Soustředění a vycházka pro děti  

• 23. 9. 2023 Pohádková cesta  

• 5. 12. 2023 Mikulášská besídka  

VÝZVA:   
Kdo bude hasit, 
až vám chytne 
chalupa? 

 
Jak víte, dochází v jednotce SDH 
Kamenný Újezdec ke zcela přiroze-
nému procesu generační obměny. 
Jelikož je nezbytné zajistit funkčnost 
jednotky a požární bezpečnost obce, 
budeme rádi, když se do SDH nebo 
k jednotce SDH přihlásí fyzicky 
zdatní občané. Uvítáme ženy i muže, 
aby nás pomohli chránit.  

Osobně půjdu příkladem a do jed-
notky vstoupím. Novému veliteli 
jsem ještě dal jedno předsevzetí, ale 
o něm nebudu hovořit do doby, než 
jej splním.   

Když vidím na sociálních sítích, 
kolik lidí za obec „dýchá“, tak nepo-
chybuji, že si nový velitel bude mít 
z čeho vybírat.  

Případní zájemci se mohou hlásit 
na email:  
starosta@kamennyprivoz.cz 
 

Radek Vokál,  
starosta obce
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mladí hasiči

Z činnosti mladých hasičů 
z Kamenného Újezdce 

Ani v zimním období mladí hasiči neodpočívali. Využili času 
na procvičení uzlů, spojování hadic a opakování prevence 
vzniku požáru. Také si v teple hasičské klubovny pekli pala-
činky nebo kreslili obrázky pro soutěž "Požární ochrana 
očima dětí".  

Jak počasí dovolí, začnou se připravovat na dubnové ha-
sičské závody. 

Přejte našim mladým hasičům mnoho štěstí při reprezentaci 
naší obce. M. Kalian, vedoucí mladých hasičů
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sport

Fotbal má v Kamenném Přívoze 
velkou tradici díky solidnímu hřišti 

s potřebným zázemím a věrným fanou-
škům. 

Dalším stabilním sportem pod hlavič-
kou sportovní organizace Tatran v naší 
obci je od roku 1987 stolní tenis alias 
ping-pong. Tento sport se provozoval 
v K. Přívoze již i dříve, ale údaje je 
nutné hledat pouze v obecní kronice. 
Toto období ale současná garnitura již 
nezažila. Proto se tento příspěvek vě-
nuje současnosti a nedávné minulosti. 
Důležitou informací je úroveň soutěže, 
která se zde hraje, hrací místnost a tré-
ninkové možnosti. 

V počátcích po roce 1987 jsme hráli 
okresní soutěž pro Prahu-západ. Poz-
ději, cca před 14 lety, jsme přešli pod 
soutěž okresu Benešov. Důvodem byly 
složité vztahy na okrese Praha-západ, 
nižší úroveň hracích místností a velmi 
dlouhé dojezdové vzdálenosti k ven-
kovním zápasům u soupeřů. Ze součas-
ného pohledu bylo naše   rozhodnutí 
správné. Úroveň soutěže a další skuteč-
nosti nám na okrese Benešov vyhovují 
lépe. 

Hrací místností je po většinu období 
tělocvična ZŠ a MŠ. Tady lze bez prob-
lémů umístit dva hrací stoly, což je pod-
mínkou pro pořádání soutěžních utkání. 
Důležité zde je i slušné osvětlení. 

V průběhu minulých let jsme jako 
hrací místnost využívali i jídelnu 1. jí-
lovské a.s. v Jílovém, což je již minu-
lostí. Většina hracích místností na 
okrese Benešov je pro ping-pong vyba-
vena dobře. Hraje se často v bývalých 
sokolovnách s možností hrát na více 
stolech najednou, s šatnami a možností 
se po zápase osprchovat. To nám naše 
tělocvična nenabízí, ale jsme rádi za 
možnost zde hrát. 

V okresní soutěži hrají za Tatran Ka-
menný Přívoz v posledních letech dvě 
družstva a to  A a B. Áčko se v III. třídě 
okresního přeboru v posledním soutě-
žním období (podzim 2022 až jaro 
2023) drží na 5 místě z 11 oddílů. 
Béčko hrající nižší IV. třídu, se pohy-
buje za shodné období na 1. až 2. místě 
z 12 oddílů. 

Z hráčů, kteří se na těchto výsledcích 
nejvíce podíleli, bych si dovolil jmeno-

vat Tomáše Mullera, Oldu Jirku ml. 
a Karla Kuklu se svým synem Kubou 
hrající za A mužstvo. Za B mužstvo 
jsou to především Robert Kováč (sou-
časný vedoucí oddílu stolního tenisu 
Tatranu K. Přívoz) a Pepa Bernard. 

Na soupisce pro soutěžní zápas jsou 
uvedeni vždy 4 hráči jednoho oddílu. 
Vlastní utkání se skládá ze 2 čtyřher 
a 16 dvouher. Za každé vítězné utkání 
je jeden bod a výsledek může skončit 
i remízou 9 : 9. 

Pro soutěžní období podzim 2022 - 
jaro 2023 je za náš oddíl (A i B  muž-
stvo) přihlášeno 12 hráčů. Další 2 hráči 
jsou vedeni jako tréninkoví partneři, 
bez možnosti hrát soutěžní utkání. 

Tréninky v současném období začaly 
v polovině srpna. Tréninkový den je 
středa a pátek od 17.00 hod. V soutě-
žním období jsou páteční tréninky vět-
šinou redukovány, protože tento den je 
určen pro soutěžní utkání. Další častou 

možností je dohoda hráčů o tréninku 
i mimo určené dny. 

Pro udržení, případné zvýšení úrovně 
stolního tenisu v naší obci, by bylo 
velmi vhodné při uvažované rekon-
strukci Šíbalova statku vytvořit zde 
prostor pro hrací místnost se zázemím, 
které by sloužilo i dalším aktivitám 
v obci. Zajisté by to umožnilo zvýšení 
zájmu o sport.  

Závěrem bych rád sdělil, že většina 
nákladů na ping-pong je hrazena sa-
motnými hráči (startovné, stoly, síťky, 
míčky a doprava). Obec nám poskytuje 
místnost, osvětlení a v zimě teplo. Za 
toto jsme velmi vděčni. 

Případným zájemcům o další infor-
mace, případně o aktivní zapojení do 
činnosti oddílu stolního tenisu, dopo -
ručuji ozvat se na internetovou adresu 
oldrichjrk@seznam.cz 
 

Ing.Oldřich Jirka starší

Nejen fotbalem se sportuje 
v Kamenném Přívoze
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Fotbalový rok 2023 jsme začali prv-
ním tréninkem v sobotu 18. února. 
Další tréninky se budou konat každou 
sobotu před jarními mistrovskými zá-
pasy. V průběhu zimní přestávky 
jsme do kádru zařadili několik mla-
dých místních chlapců, kteří projevili 
zájem hrát za náš oddíl. To jsem 
opravdu přivítal, protože základem 
mužstva by měli být místní hráči 
anebo hráči z blízkého okolí, tak jako 
tomu bylo v minulosti. Také se nám 
podařilo posílit kádr o několik hráčů 
z jiných oddílů, kteří by měli zacelit 
místa po hráčích, kteří v minulosti 
z našeho mužstva odešli nebo za -
nechali aktivní činnosti. První pří-
pravné utkání před jarem 2023 
sehrajeme s mužstvem TJ Sokol 
Bukovany 18. března od 14 hodin 

na hřišti s umělým povrchem v Jílo-
vém u Prahy.  

První mistrovské utkání jarní části 
sezóny 2022–2023 sehrajeme s muž-

stvem SK Libeň 2. dubna od 16.30 
hodin na domácím hřišti v Kamen-
ném Přívoze. 

V. Charvát 

Pravidelné ohlédnutí fotbalového trenéra 

  18.  kolo 02. 04. 2023 NE 16.30 hod               
K. Přívoz      - SK Libeň 

 
  19. kolo 09. 04. 2023 NE 16.30 hod

K. Přívoz      - TJ Sokol Bojanovice 
 
  16. 04. 2023 VOLNO  
 
 
  21. kolo 23. 04. 2023 NE 17.00 hod 

K. Přívoz        - TJ Slavoj Davle 
 
  22. kolo 30. 04. 2023 SO 16.30 hod  

TJ Sokol Slapy  - K. Přívoz 
(HŘIŠTĚ PIKOVICE) 

 

  12. kolo 07. 05. 2023 NE 17.00 hod 
K. Přívoz     -  SK Čechoslovan Dolní Jirčany 

 
  13. kolo 14. 05. 2023 NE 17.00 hod 

SK Rapid Psáry „B“  -  K. Přívoz  
  
  14. kolo 21. 05. 2023 NE 17.00 hod 

K. Přívoz        - SK Meteor Libeř „B“ 
 
  15. kolo 28. 05. 2023 NE 17.00 hod 

SK Sokol Zlatníky „B“  -  K. Přívoz 
 

04. 06. 2023 VOLNO 
 
17. kolo 11. 06. 2023 NE 17.00 hod 

SK Pikovice    - K. Přívoz 

ROZLOSOVÁNÍ – 4. TŘÍDA SKUPINA „A“ OKRESU PRAHA-ZÁPAD – JARO 2023  



Vydavatel 
Obecní rada v Kamenném Přívoze 
Odpovědná redaktorka: Ludmila Faltová 
Registrováno pod č. MK CR E 12542  
jako periodický tisk s názvem Přívozský zpravodaj. 
Adresa a inzerce:  
ctvrtletnik@kamennyprivoz.cz 
Obecní úřad Kamenný Přívoz 285, 252 82 
tel. 241951443-4, www.kamennyprivoz.cz 
Nevyžádané rukopisy, fotografie a kresby se nevracejí. 
Neoznačené fotografie archiv redakce. 
Uzávěrka příspěvků 10. června 2023 

Jubilanti  
 
 
LEDEN  
Navrátil Konstantin  
Charvát Václav 
Krupková Božena 
Šmejkalová Jaroslava 
Matuchová Alena 
Sádovský Jiří 
Urstová Ludmila 
Pletichová Božena 
 
ÚNOR 
Nedbalová Dana 
Lacina Josef 
Pácalová Božena 
Vítková Zdeňka 

Škopková Věra 
Chroust Jindřich 
Sádlová Milena 
Krajánková Jiřina 
Klisáková Danuše 
Šnajberk Josef 
Hrdlička Jiří 
Čížkovská Hana 
 
BŘEZEN 
Pik Jaroslav 
Karban Antonín 
Pajk Karel 
Hervertová Milada 
Krejčí Josef 
Zimová Albína 

Srdečně gratulujeme  
všem jubilantům!

Nově narození v únoru a březnu  
Heuer Vít Kourek Lukáš 
Kupka Michael Spáčil Richard

Úmrtí v červenci-prosinci    

Brzobohatá Jaroslava Dubová Marie 
Jonáš Radomír Kukačková Ivana

společenská kronika

V případě, že máte zdravotní postižení, jste v tíživé sociální  
situaci nebo máte někoho takového v rodině či ve svém okolí 

a nejste si jisti, zda máte nárok na dávky či příspěvky,  
potřebujete podporu nebo radu, kontaktujte sociální pracovnici 

Danielu Musilovou.  
Pomůžeme vám s vyplňováním či podáním žádosti  
o dávky státní sociální podpory a hmotné nouze,  
příspěvky pro osoby se zdravotním postižením,  

kontaktováním dalších služeb.  
NOVĚ možnost potravinové pomoci pro osoby v nouzi  

Služba je poskytována ZDARMA  
Kontakt: Mgr. Daniela Musilová,  

Městský úřad Jílové u Prahy, kancelář 113,  
v budově Obecního domu na Masarykově náměstí 195. 

Tel.: 727 827 420 (pondělí, středa)  
email: socialnipracovnice@jilove.cz

UŽITEČNÉ INFORMACE  
Shromaždiště odpadů 2022–2023 – statek Hostěradice 

Duben – říjen: každá sobota 11.00 – 13.00 
každá středa v sudém týdnu 16.00 – 18.00  

MUDr. Johana Kybalová – ordinační hodiny v Kamenném Přívoze 
Úterý 13.00 – 14.00 Čtvrtek 9.00 – 12.00 
Kontakt: +420 241 413 907, E-mail - jilove@k-med.cz  

MUDr. Klofáč Jindřich 
Kontakt: + 420 224 282 444  

Knihovna 
Pondělí 16:00 – 18:00  

Pošta Kamenný Přívoz 
Po 13.00 – 18.00 
Út   8.00 – 12.00 13.00 – 14.00 
St 13.00 – 18.00 
Čt   8.00 – 12:00 13.00 – 14.00 
Pá   8.00 – 12:00 13.00 – 14.00

PLÁNOVANÉ AKCE 
 
25. 03. Slavnostní odhalení lavičky Jaroslava Falty, hřiště TJ Tatran, 14 hod. 

kontaktní osoba B. Splavcová 739 033 660 
08. 04. Výstava Josefa Lady, 14 hod. Obecní dům Kamenný́ Újezdec, 

kontaktní osoba Jiří Hrdlička 724 180 403 
15. 04. Zájezd do Národního muzea. Odjezd 7.30 hod. z K. Újezdce od ha-

sičárny, další zastávky: Zastávka u závodu, Na Drahách, Hostěradice 
náves, pošta K.P., autobusová zastávka K.P. Cena autobusu 100 Kč, 
děti zdarma. Vstupenky si účastníci zakoupí na místě. Kontaktní 
osoba B. Splavcová 739 033 660 

15. 04. Sběr železného šrotu – SDH Kamenný́ Újezdec, kontaktní osoba Jan 
Kadeřábek 602 479 625, Pavel Buriánek 602 651 310 

27. 04. Vítání občánků. Restaurace U Vemenáče, 15.30 hod. Kontaktní 
osoba B. Splavcová 739 033 660 

30. 04. Pálení čarodějnic, hřiště SDH Kamenný Újezdec, 19 hodin 
13. 05. Zájezd do dendrologické zahrady v Průhonicích. Předpokládaný 

odjezd 10 hod., cena autobusu 50 Kč. Vstupenky si účastníci zakoupí 
na místě. Kontaktní osoba B. Splavcová 739 033 660 

25. 05. Májové čaje pro seniory. Restaurace U Vemenáče, 16 hod. Kon-
taktní osoba B. Splavcová 739 033 660 

24. 06. Letní kino. Fotbalové hřiště, vstupné 50 Kč. Kontaktní osoba 
B. Splavcová 739 033 660 

Srpen Výstava připomínající 55. výročí vpádu vojsk zemí Varšavské 
smlouvy na naše území. Prostory OÚ. Kontaktní osoba B. Splavcová 
739 033 660 

 
Žádáme organizátory společenských akcí, aby v předstihu oznámili datum 

a čas konání plánované akce: 
místostarosta@kamennyprivoz.cz nebo ctvrtletnik@kamennyprivoz.cz 
Děkujeme


